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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 2/05 z dnia  28 
lutego  2006 r – godz. 10 00 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Ocena realizacji z wykonania Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 
2005 rok. 

3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  5 spośród 7 
osobowe go składu  Komisji co stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji .  

  
 Radny nieobecny – Piotr Czerwonka. 
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 



 
- 3 – 

 
 Na obrady Komisji przybył radny Piotr Czerwonka. 

 
 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.   
 

 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 1/2006 z dnia  18 stycznia  200 6 r 
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Proto kół Nr 1/2006  bez uwag.  
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- poinformował Komisję, iŜ na Komisję Edukacji wpłynęło 
stanowisko Komisji Kultury, Oświaty, Sportu, Turystyki, Zdrowia, 
Promocji i Integracji Europejskiej Rady Miejskiej w Ustce w spr. 
dowozu uczniów z Duninowa do SP Nr 1 w Ustce . Komisja w 
wyniku dyskusji i demokratycznego głosowania uznała, Ŝe nie jest 
stroną w przedmiotowej sprawie, gdyŜ problematyka nie dotyczy 
podatników miasta Ustki. Ponadto członkowie Komisji 
wypowiedzieli się sceptycznie co do moŜliwości finansowego i 
organizacyjnego zaangaŜowania się samorządu w spr. dowozu 
dzieci gminnych do SP Nr 1, przyjmując zasadę, iŜ dowóz dzieci do 
szkół leŜy tylko i wyłącznie w kompetencji Gminy Wiejskiej 
Ustka” 
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Ad. 2.  Ocena realizacji z wykonania Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
za 2005 rok.  

 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Janina Wasielewska Koordynator Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- szczegółowo omówiła wykonanie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 
2005 zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- w perspektywie naleŜałoby przewidzieć  zakup przynajmniej 
jednego placu zabaw – urządzenia do zabawy  w ramach 
organizacji zajęć profilaktycznych . 
 
 
Janina Wasielewska Koordynator Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- organizacja placów zabaw przy Świetlicach wiejskich nie moŜe 
być finansowana ze środków  przeznaczonych na profilaktykę 
uzaleŜnień.  DoposaŜane są Świetlice i zakupywany jest drobny 
sprzęt słuŜący bezpośrednio realizacji zadań ujętych w programach 
profilaktycznych.  Przekazałam propozycję pozyskania środków  na 
ten cel  z  Programu Unijnego.  Proszę przedstawić propozycje i 
przy pisaniu Programu   zostanie wstawiony  zakres zadania. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- przyjmujemy przedstawione sprawozdanie w zakresie 
wzbogacania Świetlic, w których prowadzona jest działalność 
profilaktyczna . W tym temacie  będziemy szukać rozwiązania by 
znaleźć środki na place zabaw . 
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Komisja ocenia pozytywnie  realizację Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w zakresie wydatków i realizacji 
harmonogramu  i akceptuje wykonanie  tego programu 
za 2005 r 
 
 

 
 

Ad.3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski.  
 
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński   przedstawił 
następujące  pisma: 
 
 
Stacja Pogotowia Ratunkowego w Słupsku 
- dot. zakupu elektrokardiografu Typ Asgard Mr Red dla karetki W 
1 stacjonującej w Ustce, załatwiającej pacjentów z terenu miasta i 
gminy Ustka 
 
Komisja podtrzymuje opinię Komisji Edukacji tj. 
powrócić do tematu po uprzednim uzyskaniu informacji o 
kosztach zakupu urządzenia oraz o stanowisku 
Burmistrza Ustki w tej sprawie.  
Sprawdzić warunki zakupu karetki przy 
współfinansowaniu gminy w 2005 roku. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

   
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku  głosowania Komisja jednogłośnie  zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
   
  Bene Vita Ustecki Uniwersytet Trzeciego Wieku 
  - dot. wsparcia działalności poprzez ufundowanie faxu 
 
 

Komisja opiniuje negatywnie w/w wsparcie z uwagi na  
brak   środków na ten cel . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zajęła stanowisko jak wyŜej. 
 

 
 
Spółdzielnia Usług Socjalnych w Ostrowie Wielopolskim 
- zwraca się z prośbą o prolongatę terminu płatności opłaty za 2006 
r z tytułu uŜytkowania wieczystego gruntu połoŜonego w m. 
Poddąbie w kwocie 17.557,10 zł do 15 lipca 2006 r 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w wniosek. 
 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił 15 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 30 do godz. 11 45 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
 
 

 
Słupskie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe Zarząd w 
Słupsku 
- dot. zakupu kontenera mieszkalnego dla ratowników 
obsługujących plaŜe i kąpieliska nadmorskie w Poddąbiu 
 
 
W przedmiocie sprawy glos zabrali : 
 
Zbigniew Grabda Słupskie Wodne Ochotnicze Pogotowie 
Ratunkowe Zarząd w Słupsku 
- w krótkim zarysie przedstawił  bazę zakwaterowania ratowników 
w m. Poddąbie w latach ubiegłych. Wyjaśnił. iŜ w roku bieŜącym 
nie ma moŜliwości zakwaterowania ratowników w byłych 
kontenerach i nie mamy moŜliwości finansowych zakupu nowego. 
Były prowadzone rozmowy z Panem Wójtem o zakupie kontenera 
mieszkalnego z pełnym wyposaŜeniem, którego koszt wynosi 
24.200 zł netto.  Kontener byłby zlokalizowany na działce gminnej 
w Poddąbiu lub k/hydroforni.  
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Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- nie jestem w stanie w tym roku wyasygnować środki z budŜetu 
gminy na zakup kontenera 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński 
- z ustawy wynika stworzenie warunków bezpieczeństwa poprzez 
ratowników osób kąpiących  się na plaŜy. Kontener ten byłby 
własnością gminy. Ponadto jest konieczność zwiększenia obsługi 
plaŜy w Dębinie.  W tym roku planujemy  przekazać dotację dla 
WOPR  w kwocie 140 tyś zł. W związku z powyŜszym dla 
zabezpieczenia plaŜ w sezonie letnim proponuję  z planowanej 
dotacji w kwocie 140 tyś zł zmniejszyć  o 10 tyś zł i zakupić kontener 
mieszkalny dla ratowników obsługujących plaŜe i kąpieliska 
nadmorskie w Poddąbiu . Koszt zakupu kontenera mieszkalnego ok. 
30 tyś zł. 
  

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 
 
Sprawa  podziału środków (30 tyś zł)  na lokalizację 
placów zabaw na terenie gminy   

 
 

Komisja postanowiła w/w sprawę  rozpatrzyć na 
następnym posiedzeniu. 
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Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku  w spr. 

doręczenia Postanowienia o odrzuceniu skargi Pana 
/*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2  ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby / na Uchwałę Rady Gminy 
Ustka z dnia 02 czerwca 2003 r Nr VIII/77/2003 

 
2. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku  w spr. 

doręczenia Postanowienia o odrzuceniu skargi Pani 
/*wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2  ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby / na Uchwałę Rady Gminy 
Ustka z dnia 02 czerwca 2003 r Nr VIII/77/2003 

 
3. MORPOL S.A. w spr. modernizacji drogi gminnej – dojazd 

do ZPR „MORPOL” w Duninowie  
      Odpowiedź Wójta Gminy w przedmiotowej sprawie 
 

4. Prokuratura Rejonowa w Słupsku dot. Postanowienia o 
podjęciu na nowo umorzonego śledztwa w spr. 
niedopełnienia obowiązków przez Wójta Gminy Wiejskiej 
Ustka poprzez nieustalenie, a następnie 
niewyegzekwowania naleŜnych na rzecz gminy opłat 
adiacenckich wynikających ze wzrostu wartości działek w 
Dębinie  

 
5. BETA STYL Spółka z o.o. w spr. udostępnienia 

uzasadnienia do Uchwały Nr XXX/314/2005 z dnia 29 
listopada 2005 r dot. zał. Nr 1 –wydatki majątkowe – 2005 
r (inwestycje – jednostki budŜetowej)  

     Odpowiedź Sekretarza w przedmiocie sprawy. 
 

6. Pomorski Urząd Wojewódzki w Gdańsku w spr. 
złoŜenia wyjaśnień dot. zachowania procedur 
obowiązujących przy podejmowaniu Uchwały Nr 
XXXI/337/2005 Rady Gminy Ustka z dania 20 stycznia 
2006 r . 
Wyjaśnienie Przewodniczącego Rady Gminy  
Odpowiedź Urzędu Wojewódzkiego w przedmiotowej 
sprawie. 
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7. Kuratorium Oświaty w Gdańsku w spr. uwag do 
Uchwały Nr XXXI/328/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 23 
grudnia 2005 r w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagradzania, 
ustalenia regulaminu wysokości, szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatków socjalnych tj. 
mieszkaniowego i wiejskiego, a takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkól, dla 
których Gmina Ustka jest organem prowadzącym. 

 
8. Odpowiedź na wnioski Komisji z dnia 18 stycznia br.  w 

spr. ustawienia dodatkowych pojemników na plastik i na 
szkło w m. Starkowo 

 
 
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 12 35  zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 


